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FAGSEMINAR OM KOLLEKTIVSTRATEGI FOR HORDALAND

Før møte i utvalet var medlemmane samla til fagseminar om kollektivstrategien med tema om kva som 
skal til for å lukkast med kollektivsatsinga. Innleiarar var Håkon Rasmussen, Gustav Nielsen, og Tom-
Alex Hagen.

Stein Inge Ryssdal opplyste om at han hadde klårlagt at medlemmane får dekka tapt arbeidsforteneste for 

fellesmøte mellom KURE og SAMU i mai. 

Anne-Line Innvær stilte spørsmål om når ein kunne rekna med å få nytta mobilbillettapp i distrikta.

Oddmund Sylta opplyste om at ein fyrst må ha på plass ein ny sonestruktur med langt færre soner enn i dag
før ein kan innføra mobilbillettapp i distrikta. Sak om ny sonestruktur vert lagt fram i løpet av året.

Anne-Line Innvær stilte spørsmål om status for ferjeavløysingsprosjektet for Fjelbergøyane.

Administrasjonen kjem attende med skriftleg svar.

Øyvind Hardeland stilte spørsmål om kommunen kan søkja om å få forskottera rassikringsmidlar til 

utbetring av Fureberg bru.

Det vart opplyst at det er mogeleg å søkja om dette.


